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TESTOVACÍ TYČINKY?!?” (VIDEO 3min, CZ
Titl + Přepis)
- CZ24 News | 17. prosince 2021

NĚMECKO: Werner Bergholz, bývalý profesor elektronického inženýrství a poradce německého
parlamentu, představuje laboratorní výsledky zkoumání testovacích tyčinek (na covid) a v této
souvislosti diskutuje o nálezu etylenoxidu.

 

Originál videa publikován: 14. prosince 2021

Přepis:

Etylenoxid je plyn, který se šiřoce využívá v medicíně ke sterilizaci lékařského náčiní a produktů. Na
první pohled není co namítat, ale existuje určité opodstatněné, nebo bylo opodstatněné podezření na
základě starších publikací, že potenciální pozůstatky tohoto etylenoxidu, který je karcinogenní a
mutagenní, se nachází na těchto testovacích tyčinkách (na covid). A podívejme se, to podezření bylo
správné. Etylenoxid byl na nich detekován na úrovni 0,33 mg/kg, což je daleko za hranicí limitu 0,01
mg/kg.

Kromě toho na nich vidíte 2-chlóretanol ve zhruba dvojnásobku toho množství. Tohle je rozpadový
produkt, který je nebezpečnější než etylenoxid. Takže jsme jednoznačně za hranicí limitu. Je to
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špatné? Dobrou zprávou je, že to není tak moc špatné, jak byste si mohli myslet. Ale špatnou zprávou
je, že tam něco je. Je toho příliš mnoho?

Na tu otázku lze poněkud snadno odpovědět. Ano, rozhodně. Ale proč? Tady vidíte snímek z
elektronového mikroskopu špičky takové testovací tyčinky.

Investigativní zpráva, kterou mám u sebe, doslova uvádí, „vypadá to jako dikobraz”. Je to vyrobeno z
plastu, který je klasifikován jako poněkud křehký. A laboratoř Bermpohl jednou provedla následující
zajímavý experiment. Vzali zkumavku, vložili do ní tyčinku, znovu ji vytáhli a uvnitř zkumavky plavala
spousta vláken z tyčinky.

Můžete říct, že se stačí na ně divně podívat, a některá se ulomí. Myslím si, že dá tedy rozum, že když
teď udělám výtěr, tak ta vlákna budou mechanicky pod stresem, a dobrá část z nich skutečně uvízne
někde ve sliznici. Tohle si ani nemůžete vymyslet. Tyto tyčinky se používají také pro „lízátkový test”.

Děti si je dávají do úst nebo je i žvýkají, což je ještě větší katastrofa. To pak z velké části zůstává v
ústech, a je rozhodně spolknuto a jde to do těla. A samozřejmě, pokud je to karcinogenní, o několik
let později se může projevit nějaký problém. Vážně nemám slov, jak očividně nedbalé byly úřady v
zacházení s tímto v minulosti. Nyní je na úřadech, aby tohle systematicky vyšetřily. A pokud jsou
testy vážně nezbytné, prosím, nechte si udělat plivací test ze slin, ale už ne výtěr z úst nebo nosu.

 

Překlad: David Formánek
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